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Hoi,

Toch even een reactie Gi punt 2:

Ik zei niet dat dit in geen enkel geval zo is, maar het hangt geheel af van het type overeenkomst (oproepovk, arbeidsovk vaste

uren, ovo, ovo met een instelling). Voor bijvoorbeeld een oproepovk is het in normale gevallen ook business as usual dat je bij
geén oproep en afzeggen van oproep langer dan 4 dagen vantevoren niet wordt doorbetaald.

2
van: INKED) EE @rminvws.ni>

Verzonden: maandag 30 maart 2020 09:32

@minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Update corona en ZOOM gegevens

Dag allemaal,

In reactie of ERE -=te

1. Eens met de suggestie om in de maatregelen de optie op te nemen van een (tijdelijke) overgang naar een Zin-regime als

het pgb niet meer werkt. Overigens kun je je afvragen waarom dit een tijdelijke overstap zou moeten zijn (gezien de

budgetvaardigheid van deze mensen). Zoals in het voorbeeld beschreven wordt van onze oproep om in overleg met

verstrekkers naar oplossingen te zoeken een karikatuur gemaakt. Voor (toekomstige) vaardige budgethouders is dit mi

niet teveel gevraagd.

2. lklas co GR act waarin hij zegt voor de 5 die lijven werken ok (mits rekening met 40 uur) maar die andere 7 niet.

Daar kun je tegenover stellen dat die andere 7 ongetwijfeld waren ingeroosterd en dat op grond daarvan (gedeeltelijk)
recht op doorbetaling bestaat. Deze mensen hebben er ook niet om gevraagd dat zij door Corona ineens niet meer welkom

zijn. Daarom ga ik liever mee in die andere lezing.

3. -

4. Kunnen we een afspraak maken over wanneer we uiterlijk naar buiten komen met het verhaal, want dit moet idd niet veel

langer duren.

Van:EEEEYeminvws.ni>
Verzonden: zondag 29 maart 2020 21:07
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5.1.2e A. @ minvws.nl>;
5.1.2e 5.1.2e

minvws.nl>;

5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Update corona en ZOOM gegevens

Ha collega’s,
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In reactie:

(1) Het betreft een Wlz-casus als ik het goed lees, maar ik denk dat de oplossingen die wij hebben bedacht goed aansluiten bij
de situatie. Aanvullen budget, snel kunnen handelen, zo min mogelijk controles en lichte verantwoording. Tegelijkertijd: de

crisis vraagt van iedereen iets en wellicht is het niet mogelijk om de zorg en ondersteuning te leveren die we normaal met

elkaar gewend zijn. En ik vind het lastig dat de discussie breed wordt getrokken naar de curatieve sector en de tekorten

aldaar. Vanuit VWS wordt vol ingezet om alle knelpunten op te lossen, we zoeken de randen maximaal op. En als pgb niet

meer werkt, dan maar tijdelijk naar natura-zorg. Dan ligt het initiatief bij het ZK. Misschien nog iets wat wij iets steviger in

de maatregelen op kunnen nemen.

(2) Ja, kan wat mij betreft. Maar wel goed met inachtneming van de afspraken over werken boven de wettelijke norm (40

uur). Moet voor zorgverleners ook een werkbare situatie blijven bestaan.

(3) Gaikniet over ©.

(4) Zoals gezegd; moeten geen discussies van weken worden. Mijn ervaring is dat je heel lang in discussie kunt zijn met ZN en

NZa over uitzonderingen op het systeem.

(5) Ok.

Wanneer is het volgende overleg? Morgen en hoe laat?

Groet,



109986



109986



109986



109986


